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чої співпраці із Коростенщи- 
ною. Промінвестбанк, - за
певнив гостей і присутніх В. 
Матвієнко, - й надалі плано
мірно допомагатиме мешкан
цям цього району. Генераль
ний директор «Екосорбу» Ю. 
Сидоренко розповів присут
нім про наукову і виробничу 
діяльність консорциуму, яка 
спрямована, передусім, на 
подолання наслідків чорно
бильської катастрофи і за
певнив присутніх, що й над
алі допомагатиме у цій бла
городній справі коростен- 
цям. Виступ В.Матвієнка і Ю. 
Сидоренка органічно допов
нив заступник міністра охо
рони здоров'я Віктор Поно
маренко.

Мій приїзд до Коросте
ня у цей весняний день для 
мене подвійно приємний. - 
сказав він. - Адже, дивля
чись в зал, я бачу знайомі 
обличчя. Ми разом почина
ли працювати над радіацій
ними проблемами, почина- ' 
ючи з нуля. Аварія в Чорно
билі застала медиків усього 
колишнього СРСР у стані пов
ної неготовності до цієї біди, 
не знали, що робити і як ді
яти. Досвід прийшов з ро
ками. Але ми за нього запла
тили здоров’ям і життям 
людей. Вже зараз ми має
мо результати робіт науко
во-дослідних інститутів, 
спеціалістів-радіологів, які за 
допомогою сучасної апарату
ри, медикаментів можуть 
пом’якшити певні захворю
вання, а деяких позбутися 
зовсім. Я вважаю, що на
ступні десять років повицні 
бути присвячені здоров/’ю 
населення України. І сьогод
ні мені дуже прємно, що ПЬо- 
мінвестбанк і консорциум 
«Екосорб» взяли на себе бла
годійну місію - допомогти 
потерпілим. Велика їм за це 
шана і вдячність.

Високу оцінку цій акції 
дали у своїх виступах вже 
згадані вище А. Ринка та Є. 
Пащенко, а також перший 
заступник голови р&йдер- 
жадміністрації М. Бррисюк.

Із зворушливим бловом- 
відповіддю до гостей звер
нувся головний лікар район
ної лікарні Олексій Мура- 
вицький. Він переїдав щирі 
слова подяки В. Матвієнку та 
Ю. Сидоренку від "імені без
захисних бабусь' і дідусів, 
дітей, молодих мам і всіх' 
тих, хто проживає на Корос- 
тенщині. Адже ця допомога 
дуже своєчасна і потрібна.

- Ви знаєте, - сказав він,
- що медицина зараз прак
тично не фінансується, а го
лими руками медики не мо
жуть допомогти хворому. 
Сьогодні ми отримали від 
наших друзів чудові подарун
ки, що зможуть повернути 
людям здоров’я.

Разом із господарями гос
ті оглянули кабінети полікліні
ки, де встановлене подарова
не коростенським медикам 
новітнє обладнання та прила
ди, вручили їм комплекти лі
ків і вітамінів.

Валентина
СКОРОПАДСЬКА.

Коростень-Київ.

ґ  Від трагічного квітня 1986 року почався по-новому відлік часу для України. А '
І найбільше - у потерпілих районах. Якщо взяти карту радіоактивного забруднен- . 
І ня районів, то один з них виділяється темною плямою. Це Коростенщина.

Що сказати, випала вже така гірка доля нашому народу - нести радіоактив- | 
■ ний хрест. Але цю важку ношу можна полегшити. І за цю благородну місію . 
І взявся найбільший в Україні Промінвестбанк, очолюваний Володимиром Матві- І 
І єнком. Саме з його ініціативи було вирішено надати адресну допомогу район- | 
і ному територіальному об’єднанню у придбанні найнеобхіднішої медичної апа- і 
Чратури, медикаментів, вітамінів, сорбентів тощо... V
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В іктор ПОНОМАРЕНКО: “НАСТУПНІ ДЕСЯТЬ 
РОКІВ ПОВИННІ БУТИ ПРИСВЯЧЕНІ 
ЗДОРОВ’Ю НАСЕЛЕННЯ УКРАЇНИ”
Того сонячного дня біля 

районної лікарні чи не впер
ше зібралися такі високі гос
ті з Києва - голова правлін
ня Промінвестбанку Володи
мир Матвієнко, генеральний 
директор Українського дер
жавного консорціуму «Еко
сорб» Юрій Сидоренко, за
ступник міністра охорони 
здоров’я Віктор Пономарен
ко, заступник міністра Мін
чорнобиля Анатолій Ринка, 
заступник начальника Жито
мирського Облздороввідді- 
лу Євген Пащенко, перший 
заступник голови райдер- 
жадміністрації Микола Бори
сюк. Зібралися вони з наго
ди передачі місцевим ліка
рям благодійної допомоги.

У невеликому залі район
ної лікарні зібралися меди
ки різних організацій рай

ону, на плечі яких з перших 
днів аварії на ЧАЕС впав тя
гар чорнобильських проблем.v 
Люди прийшли до цього 
залу із надією і сподіванням 
на краще майбутнє. Вони 
щиро, сердечно вітали своїх 
земляків Володимира Мат- 
вієнка, Віктора Пономаренка 
та Анатолія Ринку. Бо саме 
Міністерство охорони здо
ров’я та Мінчорнобиль Ук
раїни найбільше докладають 
зусиль, щоб люди, які ще 
проживають в радіоактивно 
забруднених районах, одер
жували необхідну їм допомо
гу.

- Десять років минуло з 
дня вибуху реактора на Чор
нобильській атомній станції,
- сказав у своєму виступі В. 
Матвієнко. - Ми зобов’язані 
зробити все, аби якщо не

залікувати, то значно пом’як
шити наслідки радіоактивно
го впливу. А вони почали 
проявляти себе вже через 
кілька років страшними за
хворюваннями, непрогнозо- 
ваною медичною ситуацією. 
І зараз, як ніколи, нам, бан
кірам, необхідно якнайтісні
ше спрацювати з Міністер
ством охорони здоров’я, бо 
завдяки такому тандему 
можна врятувати і продовжи
ти життя тих, хто живе у за
бруднених районах. Сьогод
ні багато пишуть про гумані
тарну допомогу, але ми зна
ємо, що нерідко вона не зна
ходить свого адресата, саме 
тому, за порадою Міністер
ства охорони здоров’я, ми 
вирішили допомогти даному 
потерпілому району. Це - 
перший крок до нашої твор-


